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Końcem maja pisaliśmy o napiętych relacjach miedzy istebniańskim samorządem a
dyrekcją Ogniska Pracy Pozaszkolnej w Koniakowie, której kończy się umowa najmu
pomieszczeń w koniakowskiej szkole. Gmina proponuje przeniesienie siedziby - po 45
latach działalności placówki - do Istebnej. Wydaje się jednak, że nie będzie to konieczne w
najbliższym czasie.

Źródło: facebook.com/gminaistebna

Pisaliśmy: Gmina chce przenieść koniakowskie Ognisko. "To utrudnienie prowadzenia jego działalności"

W poniedziałek (7.06) doszło do spotkania w Urzędzie Gminy, w którym udział wzięła wójtka Łucja Michałek, jej
zastępca Ryszard Macura, wicestarostka Janina Żagan, a także radna Barbara Kubas, dyrektor szkoły w Koniakowie
Andrzej Ryłko i Danuta Konarzewska, dyrektor Gminnego Zespołu ds. Oświaty. - Pomimo zaproszenia na
spotkaniu nie zjawił się nikt z przedstawicieli Ogniska Pracy Pozaszkolnej w Koniakowie - podkreśla gmina
w mediach społecznościowych dodając, że zdecydowano się na przedłużenie wygasającej umowy najmu
pomieszczeń o pół roku "w celu zapewnienia OPP czasu na reorganizację i znalezieniu nowego lokalu". 

https://wiadomosci.ox.pl/istebna-gmina-chce-przeniesc-koniakowskie-ognisko-to-utrudnienie-prowadzenia-jego-dzialalnosci,69424


Gmina Istebna
about 3 years ago

� � Trwają rozmowy w sprawie zabezpieczenia pomieszczeń biurowych
dla Ogniska Pracy Pozaszkolnej w Koniakowie. � �
�  Dnia 07 czerwca 2021 roku w szerokim składzie w Urzędzie Gminy w
Istebnej odbyło się spotkanie mające na celu znalezienie
najkorzystniejszego rozwiązania w sprawie zapewnienia pomieszczeń
biurowych dla Ogniska Pracy Pozaszkolnej w Koniakowie. ☀

�Przypomnijmy kilka faktów: 

�  W tym roku wygasa dwuletnia umowa na dzierżawę pomieszczeń
biurowych dla OPP mieszczących ... See more
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Jak przyznaje w rozmowie z nami dyrektor koniakowskiej placówki, wielokrotnie prosiła o ustalenie dogodnego
terminu rozmów z Łucją Michałek. - Po ostatnim spotkaniu w Strażnicy [w którym z dyrekcją organizacji spotkał
się wicewójt Macura - dop.red.] czekałam dwa tygodnie na rozmowę z panią wójt. Kilkukrotnie apelowałam,
aby do niej doszło. W końcu wyznaczono termin na 7 czerwca. Od razu poinformowałam, że wtedy
przebywam na urlopie - nie mam formalnego zastępcy - i prosiłam, aby doszło do niej przed Bożym Ciałem.
Niestety pani wójt powiedziała, że możliwy jest tylko ten termin - mówi nam Ewa Macoszek-Dragon.

Dodaje też, że wcześniej spotkała się z wicestaroską Janiną Żagan. - Swoją drogą to właśnie Starostwo udzielało
mi urlopu, więc gmina doskonale wiedziała, że nie będę mogła uczestniczyć w tym spotkaniu.
Uzgodniliśmy na szczęście ze Starostwem wspólne stanowisko i nasze interesy reprezentowała pani
Żagan, z czego bardzo się cieszę - zaznacza.
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